



Hong Kong General Chamber of Commerce
香港總商會 1861

2010年5月12日

致：產地來源證 / 紙張報關用戶

由於近年營運成本不斷上升，由2010年6月1日起，本會將對下列服務收取費用：

1. 影印服務
與本會簽證或報關有關的影印服務，每張收費5毫
2. 郵遞/快遞處理
代客安排郵遞/快遞送件，每件收費\$10(郵遞/快遞費另計)
使用電子身份證在 www.webco.hk 網上申請產地證者，豁免郵遞/快遞處理費

如有任何查詢，請與本會客戶部聯絡，電話 2395 5515。

12 May 2010

To: Certificates of Origin / Paper Trade Declaration Users

Due to the rising operating costs in recent years, the following services will be charged at a fee, with effect from 1 June 2010.

- 1 Photocopying
\$0.5 is charged for each sheet of documents. Documents to be copied must be related to certificates of origin or paper lodgement of Import / Export Trade Declaration.
- 2 Handling of Direct Mailing / Courier Service
\$10 is charged for each order, mailing costs or courier service charge excluded.
Handling charge is waived for certificates of origin applied on-line using eCert through www.webco.hk.

Should you have further queries, please feel free to call our customer hotline at 2395 5515.

簽證副總裁
張耀成
YS Cheung
Senior Director, Certification